

# 中国国际工业博览会组委会

---

## 关于邀请参加第二十三届中国国际工业博览会 并设立欧盟国家中小企业联合馆的函

欧盟中小企业中心：

中国国际工业博览会（以下简称中国工博会）是由中国工业和信息化部、国家发展和改革委员会、科学技术部、商务部、中国科学院、中国工程院、中国国际贸易促进委员会和上海市人民政府共同主办的国际工业展，每年下半年在上海举办。迄今为止，中国工博会举办了二十二届，已成为与德国汉诺威工业博览会齐名的国际工业品牌展。

第二十三届中国工博会将于 2021 年 9 月 14 日至 18 日在国家会展中心(上海)举办，设置数控机床与金属加工展、工业自动化展、节能环保技术与设备展、新一代信息技术与应用展、能源技术与设备展、新能源与智能网联汽车展、机器人展、科技创新展、新材料产业展九个专业展，规划面积 28 万平方米，预期超过 2600 家中外展商参展，逾 20 万中外专业观众参观，预计将成为全球规模最大的工业博览会。

为了更好的推动中欧双方企业合作，我们诚挚邀请欧盟中小企业中心参加第二十三届中国工博会，并设立欧盟国家中小企业联合馆。我们非常期待双方企业能通过中国工博会的平台开展更多产业合作与交流。

顺致崇高敬意!

中国国际工业博览会组委会办公室

2021年4月8日



## INVITATION LETTER

April 8th, 2021

EU SME Centre,

Held in every second half year in Shanghai, China International Industry Fair (CIIF) is an international industrial exhibition jointly organized by China's Ministry of Industry and Information Technology, National Development and Reform Commission, Ministry of Science and Technology, Ministry of Commerce, Chinese Academy of Sciences, Chinese Academy of Engineering, China Council for the Promotion of International Trade and Shanghai Municipal People's Government. Held for 22 sessions, CIIF now has become an international industrial event equally celebrated as Hannover Messe.

Held in National Exhibition and Convention Center (Shanghai) from 14th through 18th September 2021, the 23rd Session of CIIF will showcase the products and technologies in the following 9 theme shows including Metalworking & CNC Machine Tool Show, Industrial Automation Show, Environmental Protection

Technology & Equipment Show, Information & Communication Technology Show (Industrial Internet Show), Energy Show, New Energy Auto Show, Robotics Show, Scientific & Technological Innovation Show and New Material Industry Show. Over 2,600 exhibitors and 200,000 trade visitors are expected to attend the Fair, which will occupy about 280,000m<sup>2</sup> as its display area. It's estimated that CIIF 2021 will be the world's largest industrial fair for this year.

To better promote business cooperation between China and EU, we sincerely invite you to organize companies and set up EU SME Pavilion in CIIF 2021. We look forward to more industrial collaboration between two sides through CIIF platform.

Please accept assurance of our highest consideration.

Organizing Committee Office of  
China International Industry Fair

